
Na schůzi žákovského parlamentu, která se konala 18. 10. 2022 za přítomnosti pana ředitele se 

řešila následující témata: 

1.  Halloween day a aktivity pro 1. stupeň spojené s tímto dnem 

2.  Návrh na vydávání školních novin 

3. Elektronické čipy pro žáky, díky kterým by se žáci mohli dostat do školy 

4. Případné zprovoznění toalet ve 2. patře v přístavbě 

5. Setkání členů parlamentu s žáky 1. stupně na Seifertově náměstí – zeptat se žáků, co by např. ve 

škole chtěli změnit či vylepšit a informovat je o existenci a funkci žákovského parlamentu 

6. Návrh na sestavení jídelníčku a školní jídelna 


